

1928

878. 31 janv. *Le ministre du Commerce au secrétaire à la Colonie, Terre-Neuve.* Propose une nouvelle convention commerciale 931
879. 31 janv. *Le ministre des Finances au secrétaire à la Colonie, Terre-Neuve.* Propose l'adoption réciproque du traitement de la nation la plus favorisée 932
880. 17 févr. *Le secrétaire à la Colonie, Terre-Neuve, au ministre de la Justice.* Propose une conférence pour la vente ou le transfert du Labrador 932
881. 23 mars *Le ministre de la Justice au secrétaire à la Colonie, Terre-Neuve.* Fait savoir que la proposition d'acheter le Labrador est soumise au gouvernement du Québec 933
882. 23 mars *Le ministre de la Justice au premier ministre du Québec.* Lui soumet la question du Labrador pour examen 933
883. 3 mai *Le secrétaire adjoint à la Colonie, Terre-Neuve, au ministre des Finances.* Voit à mettre en vigueur le traitement de la nation la plus favorisée 934
884. 4 mai *Le ministre des Finances au secrétaire adjoint à la Colonie, Terre-Neuve.* Accepte d'accorder le tarif préférentiel britannique à Terre-Neuve 934
885. 5 juin *Le secrétaire à la Colonie, Terre-Neuve, au Premier ministre.* Réitère son offre de vendre ou de transférer le Labrador 935
886. 14 juin *Le secrétaire à la Colonie, Terre-Neuve, au ministre des Finances.* Étend au Canada le traitement de la nation la plus favorisée 935
887. 3 oct. *Le premier ministre de Terre-Neuve au Premier ministre par intérim.* Indique comment il entend traiter le projet de vente du Labrador 936
888. 17 oct. *Le premier ministre du Québec au ministre de la Justice.* Propose une base de négociation avec Terre-Neuve au sujet du Labrador 936

1929

889. 2 juillet *Mémorandum du sous-secrétaire d'État aux Affaires exté-*

1928

878. Jan. 31 *Minister of Trade and Commerce to Colonial Secretary, Newfoundland.* Suggests further trade convention 931
879. Jan. 31 *Minister of Finance to Colonial Secretary, Newfoundland.* Suggests reciprocal most-favoured-nation treatment 932
880. Feb. 17 *Colonial Secretary, Newfoundland, to Minister of Justice.* Proposes conference for the sale or transfer of Labrador 932
881. Mar. 23 *Minister of Justice to Colonial Secretary, Newfoundland.* States that suggestions to purchase Labrador being submitted to Government of Quebec 933
882. Mar. 23 *Minister of Justice to Prime Minister of Quebec.* Submits Labrador question for views 933
883. May 3 *Deputy Colonial Secretary, Newfoundland, to Minister of Finance.* Arranges to bring most-favoured-nation treatment into effect 934
884. May 4 *Minister of Finance to Deputy Colonial Secretary, Newfoundland.* Agrees to extend British preferential tariff to Newfoundland 934
885. June 5 *Colonial Secretary, Newfoundland, to Prime Minister.* Reiterates offer for sale or transfer of Labrador 935
886. June 14 *Colonial Secretary, Newfoundland, to Minister of Finance.* Extends most-favoured-nation treatment to Canada 935
887. Oct. 3 *Prime Minister of Newfoundland to Acting Prime Minister.* States preferred method of dealing with proposed sale of Labrador 936
888. Oct. 17 *Prime Minister of Quebec to Minister of Justice.* Suggests basis for negotiating with Newfoundland on Labrador 936

1929

889. July 2 *Memorandum from Under-Secretary of State for External*